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1) 駕駛人仕 

A. 獅子山隧道 (九龍往沙田方向) 

收費站後沿沙田路往威爾斯親王醫院及小瀝源方向右線落燈位,
右駛轉入沙田圍路中線後於銀城街交界燈位轉右, 

沿隔音屏風直行, 於紅綠燈後轉左入直上 

B. 大老山公路 (九龍往沙田方向) 

收費站後沿大老山公路, 於小瀝源出口(4號出口)左線落燈位,
左轉入沙田圍路後直行到銀城街交界燈位左轉, 

沿隔音屏風直行, 於紅綠燈後轉左入直上 
 

C. 大埔公路沙田段(9號幹線往沙田方向) 
於圓洲角出口(12號出口)左線落燈位, 
左轉入沙田圍路後直行到銀城街交界燈位右轉,
沿隔音屏風直行, 於紅綠燈後轉左入直上 

2) 公共交通工具： 乘坐屯馬線到沙田圍站C出口，步行10分鐘即可到
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1) Driving Direction 
A. Lion Rock Tunnel (Kowloon to Shatin) 
  After the toll booth, drop off at the lights position on the right lane 

along Sha Tin Road towards Prince of Wales Hospital and Siu Lek 
Yuen,  

  Turn right into the middle lane of Sha Tin Wai Road and turn right at 
the traffic light junction of Ngan Shing Street, 
Go straight along the soundproof screen, turn left after the traffic 
lights 
 

B. Tate’s Cairn Highway (Kowloon to Sha Tin)  
  After the toll booth, take Tate’s Cairn Highway, drop off at the lights 

position on the left lane of Siu Lek Yuen Exit (Exit 4),  
  Turn left into Sha Tin Wai Road and go straight to the traffic light 

junction of Ngan Shing Street and turn left, 
Go straight along the soundproof screen, turn left after passing the 
traffic lights 

 
C. Tai Po Road (Sha Tin) (Route 9 towards Shatin) 

 Drop off at the lights position on the left line of Yuen Chau Kok Exit 
(Exit 12), 

  Turn left into Sha Tin Wai Road and go straight to the traffic light 
junction of Ngan Shing Street and turn right, 
Go straight along the soundproof screen, turn left after passing the 
traffic lights 
 

2) Public Transportation: Take the Tuen Ma Line to Sha Tin Wai Station 
Exit C and walk for 10 minutes 

 

 


